
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid:  Mandag den 28. februar 2012 kl. 21 – 22.30. 

Sted:  Bangsboparken 33 (Lene Friis Kanstrup). 

Deltagere: Peter Nicolaj Thorup (Bangsbo Holm), Henrik Hansen (Høje 

Bangsbo) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo Bakker).  

Fraværende: Ingen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Dagsordenen blev godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat. 
 

Referatet blev godkendt. 

 
3. Fastelavnsfest – opfølgning/afslutning. 

 
Fastelavnsfesten var et udemærket arrangement, som hverken viste sig at 
være særlig dyr eller særlig tidskrævende. Vi var i alt 15 børn og 18 voksne, 

og vi kunne godt have ønsket os lidt flere deltagere, men idet fastelavn i år 
faldt i den sidst weekend af vinterferien, kan det ikke så store fremmøde 

måske tilskrives dette. Lene modtog endvidere flere tilkendegivelser fra 
beboere, som gerne ville have været med og syntes det var et godt initiativ, 

men som ikke kunne deltage pga. andre aftaler. 
Vi planlægger at gøre fastelavnsfesten i Bangsboparken til en årligt 
tilbagevendende tradition. 

 
4. Generalforsamling. Dato, tidspunkt og sted skal findes. Forberedelser hertil:  

 

- Økonomi: regnskab skal lavet og revideres inden generalforsamlingen.  

- Økonomi: budgettet for næste år skal laves inden generalforsamlingen.  

- Beretningen (formanden). 

- Referater skal lægges ud på hjemmeside og denne skal opdateres bl.a. 

med vore navne.  

- Invitationer skal laves og sendes ud.  

Generalforsamlingen afholdes onsdag den 11. april 2012. kl. 19.00 i 

Bangsboparken 33 (Lene Friis Kanstrup). Lene laver invitation og tilhørende 

dagsorden, og denne sendes ud til de andre bestyrelsesmedlemmer i de 

enkelte ejerforeninger senest 3 uger for den 11. april. Lene står desuden for at 

skrive årsberetningen. 



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

PN vil tage fat på regnskabet og i denne forbindelse søge information hos 

tidligere bestyrelsesmedlemmer af Grundejerforeningen og den tilknyttede 

revisor. I forlængelse heraf vil vi til næste møde se på budgettet for 2012. De 

to største poster: gartner og snerydning er som følge af nye aftaler nedbragt, 

men vi har fået en ny stor post på budgettet – udgiften til snerydning og 

vedligeholdelse af Hjelmagerparken. Hvor stor denne post bliver, ved vi af 

gode grunde endnu ikke helt, men vi håber at blive klogere på dette efter 

mødet med de andre grundejer- og lejerforeninger, som også er ansvarlige for 

vedligeholdelsen af Hjelmagerparken og de udgifter, der er forbundet hermed. 

Henrik lægger referaterne ud på hjemmesiden og for rettet siden til, sådan at 

vore navne fremgår og ikke den afgåede bestyrelses navne.  

5. Hjelmagerparken. Lene orienterer om nyt i sagen. 
 

Lene har taget kontakt alle de andre grundejer- og lejerforeninger og har 
forestået to datoer for et møde. Foreløbigt har Formanden for Parcelforeningen 
Hjelmagervænget meldt tilbage, at han gerne deltager og er glad for 

initiativet. De ønsker også, at der nu sker noget i denne sag. 
 

 
6. Gadebelysning. Problemer med gadelysningen i Bangsbo Holm. 

  

Bangsbo Holm har igen haft lidt problemer med gadebelysningen og i den 

forbindelse har formanden Mogens Karlshøj efterspurgt en samlet løsning for 

vores gadebelysning. I øjeblikket hører Bangsbo Holms gadebelysning, som 

den eneste stadig under kommunen. Mogens Karlshøj har fået et tilbud fra 

Verdo i Randers om at overtage vedligeholdelsen. Henrik tager kontakt til 

Verdo for at får afklaret situationen omkring gadebelysningen. 

 

7. Administration – post, bank m.m. Peter Nicolaj medbringer eventuelle 
regninger samt saldo (dags dato) til indføring i referatet.  
 

Forenings konto: 118.958,79 kr. dags dato. 
Plus konto: 9.947,18 kr. dags dato. 

 
 

8. Fremtidige møder og datoer.  

 
Næste møde bliver mandag den 12. marts 2012 kl. 20.00 hos Lene i nr. 33.  

 
9. Eventuelt.  

 

Bestyrelsen snakkede om muligheden af at invitere ejerforeningernes 
bestyrelsesmedlemmer ud og spise. Tidligere bestyrelser har gjort dette og 

det skulle eftersigende have været en succes. 



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

Vi snakkede desuden om at planlægge en arbejdsdag for hele Bangsboparken 
en gang i før eller efter sommerferien, alt efter hvor meget tid vi har i 

kalenderne til at arrangere dette. Arbejdsopgaverne skulle bl.a. være: 
oprydning af kælderrummet (alt for mange efterlader bare ting uden for jeres 
afmærkede rum, ), plantning af pil i skelet over imod Vosnæsparken for at 

lave en tydeligere afgrænsning samt almindelig oprydning af arealerne bl.a. på 
legepladsen.   

 

 


